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органами Черкаської обласної державної 

адміністрації 
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адміністрації 
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майора Ігоря Момота 
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обласної державної адміністрації 
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Порядок денний: 

1. Про виконання Комплексної програми забезпечення техногенної та  

пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо ліквідації наслідків 

можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 роки (розглядається       

в порядку контролю) 

Доповідач   

Євпак Олександр  - начальник Головного управління Державної служби 

України з надзвичайних ситуацій в Черкаській 

області 

 

2. Про виконання Комплексної програми функціонування та розвитку 

системи цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-

технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій                

у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки (розглядається в порядку 

контролю) 

Доповідач   

Озеран Сергій  - директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з правоохоронними 

органами Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022 № 15-21/VІІІ 

«Про Комплексну програму функціонування та розвитку системи цивільного 

захисту області, створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо 

попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий 

період на 2023-2027 роки» 

Доповідач   

Озеран Сергій - директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з правоохоронними 

органами Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

4. Про виконання Програми надання шефської допомоги, фінансування 

заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності військових 

частин Збройних Сил України, Національної гвардії та Державної прикордонної 

служби України на 2018-2027 роки (розглядається в порядку контролю) 

Доповідач   

Озеран Сергій  - директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з правоохоронними 

органами Черкаської обласної державної 

адміністрації 
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5. Про виконання Програми організації рятування людей на водних 

об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки (зняття з контролю) 

Доповідач   

Озеран Сергій  - директор Департаменту цивільного захисту, 

оборонної роботи та взаємодії з правоохоронними 

органами Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

6. Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 2023 рік 

Доповідач   

Диченко Вікторія  - директор Департаменту фінансів Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

7. Про стан виконання Програми економічного та соціального розвитку 

Черкаської області на 2022 рік (зняття з контролю) 

Доповідач   

Стеценко Василь 

 

- заступник директора Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

8. Про виконання Програми державного моніторингу у галузі охорони 

атмосферного повітря на 2021-2025 роки для зони «Черкаська» (розглядається 

в порядку контролю) 
Доповідач   

Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

9. Про виконання обласної Програми охорони навколишнього середовища    

на 2021-2027 роки у 2023 році (розглядається в порядку контролю) 
Доповідач    

Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

10. Про виконання Програми регулювання чисельності безпритульних тварин 

гуманними методами у Черкаській області на 2023-2027 роки (розглядається                 

в порядку контролю) 

Доповідач    
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Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

11. Про розгляд листів 

Доповідач    

Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

12. Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду області (заповідне 

урочище місцевого значення «Південне Таганчанське») 

Доповідач    

Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

13. Про внесення змін до переліку територій та об’єктів природно-заповідного 

фонду області (ботанічна пам´ятка природи «Артанія» Геронимівської 

сільської ради)  

Доповідач    

Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

14. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(гідрологічний заказник місцевого значення «Верхній Чумгак» Шрамківської 

сільської ради Золотоніського району) 

Доповідач    

Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

15. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ландшафтний заказник місцевого значення «Ковалівка» Шрамківської 

сільської ради Золотоніського району) 

Доповідач    

Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

16. Про території та об'єкти природно-заповідного фонду області (ботанічна 

пам´ятка природи місцевого значення «Круті ярки» Корсунь-Шевченківської 

міської ради) 

Доповідач    
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Петров Віталій  - начальник Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації 

Головуючий повідомив, що порядок денний розданий, запитав                        

чи є зауваження до порядку денного. Запропонував проєкт порядку денного 

взяти за основу і в цілому. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

порядок денний прийняти за основу і в цілому. 
 

1. СЛУХАЛИ: 

Полегенька В. про виконання Комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 

роки. 

Полегенько В. повідомив про основні заходи, які були виконані в рамках                

дії програми. 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г. поцікавився невикористаними коштами. 

Головуючий запропонував інформацію про виконання Комплексної 

програми забезпечення техногенної та пожежної безпеки на території області, 

вжиття заходів щодо ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій               

та подій на 2021 -2023 роки взяти до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» -5,     «Проти» - 0,     «Утримались» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання Комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 

роки взяти до відома. 

Інформація про виконання Комплексної програми забезпечення 

техногенної та пожежної безпеки на території області, вжиття заходів щодо 

ліквідації наслідків можливих надзвичайних ситуацій та подій на 2021 -2023 

роки додається до протоколу (додаток 1). 

Висновок додається до протоколу (додаток 2). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Озерана С. про виконання Комплексної програми функціонування                 

та розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 

ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки. 
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Озеран С. перерахував матеріальні цінності, які придбані в 2023 році         

для забезпечення діяльності системи цивільного захисту. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г. поцікавився залишком коштів. 

 Головуючий запропонував інформацію про виконання Комплексної 

програми функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, 

створення регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження      

і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період                                 

на 2023-2027 роки взяти до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання Комплексної програми функціонування                      

та розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 

ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки взяти до відома. 

Інформація про виконання про виконання Комплексної програми 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації 

надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки 

додається до протоколу (додаток 3). 

Висновок додається до протоколу (додаток 4). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Озерана С. про внесення змін до рішення обласної ради від 02.12.2022                  

№ 15-21/VІІІ «Про Комплексну програму функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час                 

та особливий період на 2023-2027 роки». 

Озеран С. пояснив, що зміни стосуються оновлення заходів програми                                

та виготовлення проєктно-кошторисної документації на створення 

(модернізацію) територіальної автоматизованої системи центрального 

оповіщення та впровадження територіальної автоматизованої системи 

центрального оповіщення. 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г. запитав, чи будуть такі автоматизовані системи центрального 

оповіщення встановлені в населених пунктах області. 

Головуючий поставив на голосування проєкт рішення «Про внесення змін 

рішення обласної ради від 02.12.2022 № 15-21/VІІІ «Про Комплексну програму 

функціонування та розвитку системи цивільного захисту області, створення 

регіонального матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації 

надзвичайних ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки». 
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ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 підтримати проєкт рішення «Про внесення змін рішення обласної ради             

від 02.12.2022 № 15-21/VІІІ «Про Комплексну програму функціонування                                

та розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 

ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки» та рекомендувати 

до розгляду на сесії обласної ради. 

 Проєкт рішення «Про внесення змін рішення обласної ради від 02.12.2022 

№ 15-21/VІІІ «Про Комплексну програму функціонування та розвитку системи 

цивільного захисту області, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час        

та особливий період на 2023-2027 роки» додається до протоколу (додаток 5). 

Висновок додається до протоколу (додаток 6). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Озерана С. про виконання Програми надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії та Державної 

прикордонної служби України на 2018-2027 роки. 

Озеран С. проінформував присутніх про виконання програми за 2023 рік. Додав, 

що залишок коштів буде використано в 2024 році на будівництво інженерних 

споруд взводних опорних пунктів. 

ВИСТУПИЛИ: 

Плічко Г. запропонував інформацію про виконання Програми надання 

шефської допомоги, фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня 

бойової готовності військових частин Збройних Сил України, Національної 

гвардії та Державної прикордонної служби України на 2018-2027 роки                      

взяти  до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання Комплексної програми функціонування              

та розвитку системи цивільного захисту області, створення регіонального 

матеріально-технічного резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних 

ситуацій у мирний час та особливий період на 2023-2027 роки взяти до відома. 

Інформація про виконання Програми надання шефської допомоги, 

фінансування заходів, спрямованих на підвищення рівня бойової готовності 

військових частин Збройних Сил України, Національної гвардії та Державної 

прикордонної служби України на 2018-2027 роки додається до протоколу 

(додаток 7). 
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Висновок додається до протоколу (додаток 8). 

 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Озерана С. про виконання Програми організації рятування людей                    

на водних об’єктах Черкаської області на 2019-2023 роки. 

Озеран С. надав інформацію про виконання програми за чотири роки. Звернувся 

з проханням зняти програму з контролю у зв’язку із закінченням терміну дії.  

ВИСТУПИЛИ: 

Коцур Ю. поцікавився, скільки людей загинуло на водоймах. 

Плічко Г. поцікавився з якого бюджету фінансувалася дана програма                                      

і чи створена нова програма. 

Головуючий запропонував інформацію про виконання Програми 

організації рятування людей на водних об’єктах Черкаської області на 2019-2023 

роки взяти до відома. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення 

обласної ради від 18.12.2018 № 28-3/VІI «Про Програму організації рятування 

людей на водних об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки» у зв’язку               

із закінченням терміну дії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію про виконання Програми організації рятування людей                

на водних об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради 

від 18.12.2018 № 28-3/VІI «Про Програму організації рятування людей на водних 

об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки» у зв’язку із закінченням терміну 

дії. 

Інформація про виконання Програми організації рятування людей                

на водних об'єктах Черкаської області на 2019-2023 роки додається до протоколу 

(додаток 9). 

Висновок додається до протоколу (додаток 10). 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Диченко В. про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області 

за 2023 рік. 

Диченко В. прозвітувалася про використання коштів обласного бюджету в 2023 

році. Вказала на основні пріоритети. 

ВИСТУПИЛИ: 

Бабенко В. запитав, скільки коштів планується отримати з податку на доходи 

фізичних осіб в 2024 році. 

 Головуючий вніс пропозицію підтримати проєкт рішення «Про звіт                   

про виконання обласного бюджету Черкаської області за 2023 рік»                                

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 
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ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 підтримати проєкт рішення «Про звіт про виконання обласного бюджету 

Черкаської області за 2023 рік» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної 

ради. 

Проєкт рішення «Про звіт про виконання обласного бюджету Черкаської 

області за 2023 рік» додається до протоколу (додаток 11). 

Висновок додається до протоколу (додаток 12). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Стеценка В. про стан виконання Програми економічного та соціального 

розвитку Черкаської області на 2022 рік. 

Стеценко В. повідомив про основні напрямки, де саме реалізовувалася дана 

програма. 

Воскобойнік О. звернувся з проханням  перерахувати основні проєкти,                           

які реалізувалися в 2023 році. 

 Головуючий запропонував інформацію про стан виконання Програми 

економічного та соціального розвитку Черкаської області на 2022 рік взяти           

до відома. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради       

від 21.12.2021 № 10-10/VІIІ «Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2022 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію про стан виконання Програми економічного та соціального 

розвитку Черкаської області на 2022 рік взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради       

від 21.12.2021 № 10-10/VІIІ «Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2022 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Інформація про стан виконання Програми економічного та соціального 

розвитку Черкаської області на 2022 рік додається до протоколу (додаток 13). 

Висновок додається до протоколу (додаток 14). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. про виконання Програми державного моніторингу у галузі 

охорони атмосферного повітря на 2021-2025 роки для зони «Черкаська». 

Петров В. перерахував основні заходи, які були передбачені програмою                          

на 2022-2023 роки. Додав, що у 2022-2023 роках кошти з державного та місцевих 

бюджетів на реалізацію заходів не виділялися. 

Воскобойнік О. поцікавився, як вимірюють рівень азоту в повітрі. 

Плічко Г. запитав, чи є в наявності пости спостереження. 
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Головуючий запропонував інформацію про виконання Програми 

державного моніторингу у галузі охорони атмосферного повітря на 2021-2025 

роки для зони «Черкаська» взяти до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання Програми державного моніторингу у галузі 

охорони атмосферного повітря на 2021-2025 роки для зони «Черкаська» взяти    

до відома. 

Інформація про виконання Програми державного моніторингу у галузі 

охорони атмосферного повітря на 2021-2025 роки для зони «Черкаська» 

додається до протоколу (додаток 15). 

Висновок додається до протоколу (додаток 16). 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. про виконання обласної Програми охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки у 2023 році. 

Петров В. назвав орієнтовний обсяг фінансування заходів Програми. Додав, що 

кошти на виконання природоохоронних заходів з обласного бюджету в 2023 році 

не виділялися, фактично освоєно 19,1 млн грн коштів місцевих бюджетів. 

Заплановано створити 30 заповідників. Додав, що на даний час створено                       

590 об’єктів природно-заповідного фонду, що становить 3,4% по відношенню                    

до території області. До 2027 року заплановано збільшити площі до 15%                          

від загальної площі території області 

ВИСТУПИЛИ: 

Воскобойнік О. повідомив, що не підтримує створення об’єктів природно-

заповідного фонду. Звернув увагу на Холодноярський заповідник, який                          

не утримується в належному стані. Наголосив на тому, що необхідно розробити 

комплекс заходів, щоб заповідники фінансувалися належним чином. 

Петров В. пояснив, що 15% - це одна із прерогатив уряду по відношенню                      

до питань Євросоюзу. Додав, що Холодноярський заповідник з обласного 

бюджету не фінансується.  

Підгорний А. додав, що після створення Холодноярського заповідника флора                 

і фауна не контролюється, відсутня охорона. Наголосив на тому, що заповідники 

потрібно створювати, але з послідуючими реагуваннями держави.  

Плічко Г. запитав, скільки коштів було виділено з екологічного фонду. 

Петров В. відповів, що кошти не розпорошували, щоб використати на великі 

об’єкти, а саме на створення ПКД для очисних спору у Корсунь-Шевченківській 

територіальній громаді. Подано 13 проєктів. 

Підгорний А. запитав, чому саме Корсунь-Шевченківська територіальна 

громада. 

Турченяк О. пояснив, що це один із найбільших проєктів, який може бути 

втілений в життя, бо підійшли інноваційно, самі знайшли підрядників                           
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для розробки ПКД. Якщо немає проєкту, не можливо говорити про пошуки 

фінансування. В Корсунь-Шевченківській територіальній громаді даний проєкт 

на фінішній стадії. Додав, що мова йде про міжнародне співробітництво, 

можливо з Європейським банком реконструкції та розвитку, іншими 

європейськими фондами. 

Плічко Г. зауважив на тому, що є проєкти з 2020 року, які не профінансовані,                  

а перевагу віддали новому без згоди депутатів обласної ради. Наголосив на тому, 

що в Драбівській ОТГ відсутнє нормальне водопостачання, подавали документи 

на заміну труб. Запитав, чи перевірено, як використані кошти, які виділялися на 

очисні споруди в Золотоноші. Зауважив що потрібно підтримувати і малі 

територіальні громади.  

Бабенко В. додав, що є проблеми з водогоном у Лисянці, проєкт наявний, 

виділялося 6 млн грн. На даний час фінансування призупинено. 

Турченяк О. пояснив, що гроші нікуди не виділяли. Запропонував депутатам 

попрацювати з тими громадами, які не надали пропозиції. 

Воскобойнік О. зауважив, що розглядаємо не зміни до програми, а заслуховуємо 

інформацію про виконання програми. Запропонував перейти до голосування. 

Головуючий запропонував інформацію про виконання обласної Програми 

охорони навколишнього середовища на 2021-2027 роки у 2023 році взяти  до 

відома. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання обласної Програми охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки у 2023 році взяти до відома. 

Інформація про виконання обласної Програми охорони навколишнього 

середовища на 2021-2027 роки у 2023 році додається до протоколу (додаток 17). 

Висновок додається до протоколу (додаток 18). 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. про виконання Програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2023-2027 

роки. 

Петров В. повідомив, що в 2023 році кошти не виділялися і не передбачені 

програмою. 

ВИСТУПИЛИ:  

Воскобойнік О. додав, що це тема Ковальчук Д. та запропонував поставити          

на голосування. 

Головуючий запропонував інформацію про виконання Програми 

регулювання чисельності безпритульних тварин гуманними методами                               

у Черкаській області на 2023-2027 роки взяти до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 
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(рішення прийнято) 

 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію про виконання Програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2023-2027 

роки взяти до відома. 

Інформація про виконання Програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2023-2027 

роки додається до протоколу (додаток 19). 

Висновок додається до протоколу (додаток 20). 

 

11. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. про лист Управління екології та природних ресурсів Черкаської 

обласної державної адміністрації щодо виконання рішень Черкаської обласної 

ради (вх. від 09.01.2024 № 83/01-123). 

Петров В. коротко ознайомив зі змістом листа.  

ВИСТУПИЛИ: 

Воскобойнік О. додав, що на засіданнях комісії депутатами підтримуються 

пропозиції територіальних громад про створення територій та об’єктів 

природно-заповідного фонду. Але територіальні громади не працюють далі з цим 

питанням, і як наслідок, прокуратура задає запитання до обласної ради                           

про правопорушення у сфері навколишнього природного середовища. 

Підгорний А. поцікавився, скільки об’єктів природно-заповідного фонду 

створено та для скількох об’єктів встановлено межі. Чи є механізм 

стимулювання територіальних громад та яка динаміка? 

Петров В. відповів, що створено 590 об’єктів природно-заповідного фонду, з них 

тільки для 200 встановлено межі. Додав, що проводяться наради з усіма 

територіальними громадами стосовно відведення в натурі об’єктів ПЗФ. 

Плічко Г. додав, що на засіданнях комісії розглядається погодження 

територіальних громад, потім у прокуратури виникають питання до обласної 

ради по невиконанню рішень. Запропонував не приймати рішення по створенню 

нових об’єктів природно-заповідного фонду. 

Турченяк О. відповів, що в територіальних громадах не доходять руки до цього 

процесу. 

Головуючий запропонував листи Управління екології та природних 

ресурсів Черкаської обласної державної адміністрації (вх. від 09.01.2024                         

№ 83/01-123), Черкаської обласної прокуратури (вх. від 05.03.2024 № 873/01-123) 

взяти до відома. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 



14 

 

листи Управління екології та природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації (вх. від 09.01.2024 № 83/01-123), Черкаської обласної 

прокуратури (вх. від 05.03.2024 № 873/01-123) взяти до відома. 

Лист Управління екології та природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації (вх. від 09.01.2024 № 83/01-123) додається до протоколу 

(додаток 21). 

Лист Черкаської обласної прокуратури (вх. від 05.03.2024 № 873/01-123) 

додається до протоколу (додаток 22). 

Висновок додається до протоколу (додаток 23). 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду області 

(заповідне урочище місцевого значення «Південне Таганчанське»). 

Петров В. пояснив, що даний об’єкт був створений в 1984 році. За 20 років 

частина об’єкту втратила своє природно-охоронне значення. Це є і причиною 

вилучення 16,4 га та одночасного включення ділянок площею18,5 га. 

ВИСТУПИЛИ: 

Воскобойнік О. поцікавився, чи є наукові обґрунтування. 

Головуючий запропонував підтримати проєкт рішення обласної ради                

«Про зміну меж об’єкту природно-заповідного фонду» та рекомендувати                       

до розгляду на сесії обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про зміну меж об’єкту 

природно-заповідного фонду» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної 

ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про зміну меж об’єкту природно-

заповідного фонду» додається до протоколу (додаток 24). 

Висновок додається до протоколу (додаток 25). 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Петрова В. про внесення змін до переліку територій та об’єктів природно-

заповідного фонду області (ботанічна пам´ятка природи «Артанія» 

Геронимівської сільської ради). 

Петров В. повідомив, що основною метою прийняття рішення є приведення               

у відповідність до фактичних даних інформації про назву установи, у віддані якої 

знаходиться об’єкт та назву місця його розташування, без зміни меж об’єкту 

природно-заповідного фонду. 

ВИСТУПИЛИ: 

Бабенко В. задав запитання стосовно площі. Наголосив на тому, що потрібно                 

ще доопрацювати, не відслідковується лист Черкаської обласної військової 

адміністрації від 01.063.2023 № 02/10-04-15/44447/01/01/-388/1. 



15 

 

Воскобойнік О. поцікавився, чи погоджено це з Руськополянською сільською 

радою та ДП «Ліси України». 

Петров В. відповів, що змінюється виключно назва користувача. 

Плічко Г. запропонував на засідання сесії запросити представників 

Руськополянської сільської ради та ДП «Ліси України». 

 Головуючий вніс пропозицію підтримати проєкт рішення «Про внесення 

змін до переліку територій та об’єкти природно-заповідного фонду області» 

(ботанічна пам´ятка природи «Артанія» Геронимівської сільської ради). 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін                   

до переліку територій та об’єкти природно-заповідного фонду області»                    

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

2. Запросити на пленарне засідання представників територіальних громад 

для участі в обговоренні внесеного на розгляд обласної ради питання. 

3. Управлінню екології та природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації надати всі документи, яких не вистачає у проєкті 

рішення. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до переліку територій 

та об’єкти природно-заповідного фонду області» додається до протоколу 

(додаток 26). 

Висновок додається до протоколу (додаток 27). 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(гідрологічний заказник місцевого значення «Верхній Чумгак» Шрамківської 

сільської ради Золотоніського району). 

Петров В. повідомив, що створюється новий об’єкт природно-заповідного 

фонду, наявні клопотання Розанова Олександра, наукове обґрунтування 

Київського національного університету імені Тараса Шевченка щодо доцільності 

створення та рішення Шрамківської сільської ради про погодження створення 

гідрологічного заказника місцевого значення «Верхній Чумгак». Звернувся                    

з проханням підтримати даний проєкт рішення. 

ВИСТУПИЛИ: 

Воскобойнік О. запропонував даний проєкт рішення розглянути на сесії обласної 

ради. 

Головуючий запропонував підтримати проєкт рішення «Про території                 

та об'єкти природно-заповідного фонду області (гідрологічний заказник 

місцевого значення «Верхній Чумгак» Шрамківської сільської ради 

Золотоніського району)». 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 
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(рішення прийнято) 

 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про території та об'єкти 

природно-заповідного фонду області (гідрологічний заказник місцевого 

значення «Верхній Чумгак» Шрамківської сільської ради Золотоніського 

району)» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

2. Запросити на пленарне засідання представників територіальних громад 

для участі в обговоренні внесеного на розгляд обласної ради питання. 

3. Управлінню екології та природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації надати всі документи, яких не вистачає у проєкті 

рішення. 

Проєкт рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області (гідрологічний заказник місцевого значення «Верхній 

Чумгак» Шрамківської сільської ради Золотоніського району)» додається              

до протоколу (додаток 28). 

Висновок додається до протоколу (додаток 29). 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ландшафтний заказник місцевого значення «Ковалівка» Шрамківської сільської 

ради Золотоніського району). 

ВИСТУПИЛИ: 

Головуючий запропонував підтримати проєкт рішення «Про внесення змін 

до переліку територій та об’єкти природно-заповідного фонду області» 

ландшафтний заказник місцевого значення «Ковалівка» Шрамківської сільської 

ради Золотоніського району). 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про території та об'єкти 

природно-заповідного фонду області (ландшафтний заказник місцевого 

значення «Ковалівка» Шрамківської сільської ради Золотоніського району)»                

та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

2. Запросити на пленарне засідання представників територіальних 

громад для участі в обговоренні внесеного на розгляд обласної ради питання. 

3. Управлінню екології та природних ресурсів Черкаської обласної 

державної адміністрації надати всі документи, яких не вистачає у проєкті 

рішення. 

Проєкт рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області (ландшафтний заказник місцевого значення 
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«Ковалівка» Шрамківської сільської ради Золотоніського району)» додається       

до протоколу (додаток 30). 

Висновок додається до протоколу (додаток 31). 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. про території та об'єкти природно-заповідного фонду області 

(ботанічна пам´ятка природи місцевого значення «Круті ярки» Корсунь-

Шевченківської міської ради). 

ВИСТУПИЛИ: 

Головуючий запропонував підтримати проєкт рішення «Про внесення змін 

до переліку територій та об’єкти природно-заповідного фонду області» 

(ботанічна пам´ятка природи місцевого значення «Круті ярки» Корсунь-

Шевченківської міської ради). 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 5;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про території та об'єкти 

природно-заповідного фонду області» (ботанічна пам´ятка природи місцевого 

значення «Круті ярки» Корсунь-Шевченківської міської ради) та рекомендувати 

до розгляду на сесії обласної ради. 

2. Запросити на пленарне засідання представників територіальних 

громад для участі в обговоренні внесеного на розгляд обласної ради питання. 

3. Управлінню екології та природних ресурсів Черкаської обласної державної 

адміністрації надати всі документи, яких не вистачає у проєкті рішення. 

Проєкт рішення обласної ради «Про території та об'єкти природно-

заповідного фонду області (ботанічна пам´ятка природи місцевого заначенная 

«Круті ярки» Корсунь-Шевченківської міської ради)» додається до протоколу 

(додаток 32). 

Висновок додається до протоколу (додаток 33). 

 

 

 

Головуючий        Г.ПЛІЧКО 

 

 

Секретар         В.БАБЕНКО 

 


